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I N C I T A A M B P U B « M E L I C » A M O L L E T 

Hica 

.MelicdeMollet, e r ta . N-152Km. 19.150 
autopista B-30) que es va inaugurar 

I , dos mesos. ofere ix entre d'al tres 
I «r un deis locals més t ranqui ls mejor 
[ f ròmodes de la comarca. Pots estar 
F p ningú et molestará mentre escol tes 

:a i et prens un comb ina t o qualsevoi 
Ì,i a més, mai de garrafa») ens asse-

seJgerent... Joan Castel ls. 
Tmüdica predomina l a m e s calmada, la 
¡Hable d'oír, però també la més moder -
Jaaueen temin de tots els gustos: ràpi-
ental amb eis aparel ls adequats i una 
jnstaì-lació d'al taveus per anar jugant 

.Plsdesitjos de la gent que v ingui . 
I t u tes t roba al MELIC ja que hi predo-
icent de 20 a 25 anys, sobretot eis d ies de 

¡ els de festa també s 'h i reuneix gent 

lElC per altra banda, té un horar i de 2 
[ije6 a 12 0 1 a l 'h ivern. a l largant- lo a 
Ifjnsa les 2 o més, sobretot eis caps de 
l i a que és quan es fan distretes pro jec-

. filmefs, d ibuixos an imats i con jun ts 

C i i com va sorgir MELIC ens d iu: 
Je un dels fundadors del departament de 
Lspubliques de la cadena «Moustache» 
Ealment, movent-me dins de l'ambìent, 
[considerar que era una necessita! 
laquestpub, i després d'una serie de cir-
Lcies em vaig animar a fer-lo, encara 
íprircipl me la jugava una mica pel fet de 
f a cosa molt nova per a la comarca, í el 
Liava un xic allunyat del pöble, però afor-
Lent no em queixo pas. 
leu eniocament ens d iu que pract icament 
tidi.Tient enfocat només com a pub, però 
jfleterminades dates con verbenes, car-
les o fi d'any, acond ic ionen la pista i fan 

¡ilotacaracterística és la di ferència d 'am-
[eöarraa interior, gue és degut a que «En 
tiarel pub era un'problema donar-li un 
ament, i vaig creure més oportú ambien-
[zona de la barra de cara a tot tipus de 

l'interior més de cara a la parella, una 
Tiés intim». 
iregunta de a qué creu que és degut l 'èxit 

IlELiCestà obtenint ens respon: «A la que 

I f f 

es parla de pubs, discoteques, etc.poden influir 
moites coses, però potser un dels factors és la 
ser ietat que hem aconseguit que hi hagi i que hi 
ha aquí, la gent es diverteix d'una manera 
molt sana sense passar-se». 

— No has pensât en música viva? 
— Si, no molt sovint, sino que és quan trobo 

alguna cosa que val la pena, no mágrada fer-ho 
perqué si, precisament vaig tenir aqui un dels 
milors g rups que ha passat per Barcelona pel 
que fa a música sudamericana, un grup argenti 
que es diu Canto de Cantares uns professio-
nals, i els vaig agafar, em van costar diners, 
pero els vaig agafar perqué oferiem molta qua-
lltat, i realment el públic que va venir aquí 
aquell dia va sortir entusiasmat, amb un altre 
tipus de musica, vaig tenir aqui un dia de sor-
presa, el grup Iceberg, i la gent també en va 
sortir molt contenta de la sorpresa. I despres 
sobre la marxa anem fent coses, pero no es 
sovint ni una cosa programada. 

— Es car Mel ic? 
— Potser ho és de cara al clients de 16 ,17 o 

18 anys, parlant de gent de més de vint anys no 
ho és, el que passa és que en aquest negocis 
no pot ser com un altre Hoc, precisament 
perqué les instal-lacions valen molts diners. 

— A l g u n a act iv i tat per a t rencar la monoton ia? 
— Precisament un cop al mes, undivendresa 

la nit que ja seieccionem, els clients més assi-
dus ens reunim aquí i trenquem la monotonia; 
això s 'assembla a tot excepte a un pub. Ens 
reunim aqui quantitat de gent, 1 un dia hi ha fil-
maclons, un altre dia actuacions en directe, o 
joes, o el que surtí... 

— Projectes? 
— Aquí están unamica en l'aire, ara bé, el que 

tenim en projecte és obrir una serie de locals 
enfocáis cada un d'acord amb les seves cir-
cumstàncies i amb l 'emplaçament. Més ben dit, 
la idea es d'obrir tota una serie de locals petits 
d 'aquest tipus 1 crear tot aquest ambient de 
pub. 

— N'h i manquen a la comarca de locals a ix i? 
— Jo penso que si, però tot va d'acort amb la 

mental i tzació de la gent i amb el progrès; tam-
poc podem correr massa perqué hi ha molta 
gent que no está preparada. 

— Futu r inminent , act iv i tats de cara a pro-
moc tó? . 

— En tinc una prevista que no en podem dir 
ben bé una promoció de cara al pub, sinò que 
és una necessitai perqué no hi ha hagutfins ara 
cap festival aquí a Mollet amb una mica de cara 
i ulls. Tinc en projecte, al pavelló d'esports de 
Mollet d'organitzar un festival musical amb tots 
els grups que realment estan marcant la pauta 
Secta sonica. Iceberg, Eléctrica Dharma, tota 
aquesta gent que portan molta gent al darrera, i 
que m'agradaria sense cap tipus de lucre, 
sense cap tipus de negoci, sino només oferir un 
festival, i si sortis be poder-ho fer sovint. 

— Ha inf luìt la teva v incu lac ió al grup «Mous-
tache» pel desenvo lupament del pub? 

— Pero que pràcticament ho ha estât tot, han 
estât totes unes experiéncies activitats que 
vaig portar a terme allà que fins fa pocs dies 
encara ho feia, i naturalment coneixes els 
ambíents i es quan et pots llançar a fons pel teu 
compte; són vuit anys, i amb vult anys n'hem 
passat de tots colors. 

— Futur d 'aquests estabi iments? 
— Penso que anirà amunt, només que sera 

com tot, que triomfaren eis que estiguin ven 
programats í ben pensats, igual com fa uns 
anys amb les discotéques, tindran éxit els més 
ben muntats i els que ofereixin millor servei; la 
vida de les discotéques no s'acabará, però, pot 
durar com uns 3 o 4 anys més, d'aquest tenir 
només com evasió la discotéque; sí avui al pub 
hi va uns 20 o 25 per cent, d'aqui a 3 o 4 anys hi 
anirà un 50 o 60% de la gent que va actualment 
a discoteque, que no deixarà pas d'existir, però 
passarà com ais demés països d'Europa que 
ha quedat en segon Hoc o desplasada. 

JOSEP SOLEY 
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